

المواد التي تم تعديلها في النظام الأساسي لشركة أمانتيت العربية السعودية

المادة بعد التعديل	المادة قبل التعديل	#
<p>المادة (7):- رأسمال الشركة: - حدد رأس مال الشركة بمبلغ 445,500,000 ريال سعودي (أربعمائة وخمسة وأربعون مليون وخمسمائة ألف ريال سعودي) مقسم إلى 44,550,000 سهم (أربعة وأربعون مليون وخمسمائة وخمسون ألف سهم) متساوية القيمة قيمة كل منها عشرة (10) ريالاً سعودية، وجميعها أسهم نقدية.</p>	<p>المادة (7):- رأسمال الشركة: - حدد رأس مال الشركة بمبلغ 99,000,000 ريال سعودي (تسعة وتسعون مليون ريال سعودي) مقسم إلى 9,900,000 سهم (تسعة ملايين وتسعمائة ألف سهم) متساوية القيمة قيمة كل منها عشرة (10) ريالاً سعودية، وجميعها أسهم نقدية.</p>	1
Article after Amendment	Article before Amendment	#
<p>Article (7): - The company's capital: - The company's capital is set at 445,500,000 Saudi riyals (four hundred forty-five million five hundred thousand), divided into 44,550,000 shares (forty-four million five hundred fifty thousand shares) of equal value, the value of each of which is ten (10) Saudi riyals, all of which are ordinary cash shares.</p>	<p>Article (7): - The company's capital: - The company's capital is set at 99,000,000 Saudi riyals (ninety-nine million Saudi riyals), divided into 9,900,000 shares (nine million nine hundred thousand shares) of equal value, the value of each of which is ten (10) Saudi riyals, all of which are ordinary cash shares.</p>	1

المواد التي تم تعديلها في النظام الأساسي لشركة أمانتيت العربية السعودية

المادة بعد التعديل	المادة قبل التعديل	#
<p><u>المادة (8):- الاكتتاب في الأسهم:-</u> اكتتب المساهمون في كامل رأس المال البالغ 44,550,000 سهم (أربعة وأربعون مليون وخمسمائة وخمسون ألف سهم) مدفوعة بالكامل.</p>	<p><u>المادة (8):- الاكتتاب في الأسهم:-</u> اكتتب المساهمون في كامل رأس المال البالغ 9,900,000 سهم (تسعة ملايين وتسعمائة ألف سهم) مدفوعة بالكامل.</p>	2
Article after Amendment	Article before Amendment	#
<p>Article (8): - Subscription for shares: - The shareholders have subscribed to the entire capital of 44,550,000 shares (forty-four million five hundred fifty thousand shares) fully paid up.</p>	<p>Article (8): - Subscription for shares: - The shareholders have subscribed to the entire capital of 9,900,000 shares (nine million nine hundred thousand shares) fully paid up.</p>	2